
Dijaki na programu tehnik računalništva bi bili radi inženirji 

Inženir postaneš, če končaš vsaj višjo, še bolje pa visoko šolo. Kako izgleda študij računalništva in 

informatike, je zahtevno, koliko je programiranja, koliko je praktičnega dela, vse to je zanimalo naše 

dijake. Zato sem se odločila vzpostaviti stik s predavatelji na Fakulteti za računalništvo in informatiko v 

Ljubljani. 

Prijazno se je odzval prof. Janez Demšar, ki je med študenti znan po izvirnih načinih podajanja snovi. 

Povezal nas je z nekaterimi študenti in skupaj smo ustvarjali inovativne izdelke, s katerimi smo se 

udeležili srečanja mladih raziskovalcev. Nekaj projektov pa še čaka na izvedbo v naslednjem 

šolskem/študijskem letu. 

G. Saša Saftić, prav tako s Fakultete za računalništvo in informatiko, pa je dijake in učitelje navduševal z 

delavnico s področja “heackinga”. Dijaki naše šole namreč najpogosteje sprašujejo po dveh stvareh: ali 

bomo programirali igrice in ali bomo “hekali”. Nekateri so v smiselnost in uspešnost delavnic dvomili, 

vendar nas je prepričalo dejstvo, da moraš za dobro obrambo poznati napadalčeve tehnike.  

Upam, da nas zaradi vdorov v tuje računalnike v prihodnosti ne bo obiskala policija. 
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